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Betreft: Schriftelijke vragen SP – ALS-protocol ter verbetering uitvoering Wmo. 

Geacht college, 
 
Via de dagmail van 4 april jl. ontving de SP Maastricht een brief van ALS Patients Connected, de ALS-
patiëntenvereniging. De brief beschrijft het zogenaamde ALS-protocol ter verbetering van de 
uitvoering van de Wmo. 
 
Deze vereniging wordt regelmatig benaderd door lotgenoten die grote problemen hebben met de 
wijze waarop ze geholpen worden binnen de Wmo. Na de diagnose ALS, die de grond onder de 
voeten van de patiënt en het gezin weg slaat, komt dan een nieuwe onverwachte lijdensweg: het 
regelen van de Wmo-ondersteuning en -hulpmiddelen. De gangbare uitvoering van de Wmo is 
bovendien voor cliënten met ALS over het algemeen niet passend. Te bureaucratisch, waardoor de 
uitvoering ondoelmatig is en de doorlooptijden veel te lang zijn. Het 2-3 maanden wachten op een 
hulpmiddel is voor cliënten met ALS echt te lang, laat staan 6-9 maanden of zelfs langer, wat ook 
voorkomt. 
Dit is heel triest, temeer omdat het eenvoudig veel beter kan. Daarom heeft de ALS patiënten 
vereniging een ALS-protocol opgesteld: https://www.alspatientsconnected.com/als-protocol/. Dit 
protocol is zonder meer in te voeren binnen de beleidsruimte die een gemeente heeft. 
 
Hierover heeft de SP-fractie enkele vragen: 

1. Bent u op de hoogte van dit ALS-protocol en wordt dit binnen de Wmo Maastricht toegepast? 

2. Indien u het ALS-protocol nog niet gebruikt, ben u dan bereid dit in de beleidsruimte die de 
gemeente heeft alsnog te gaan toepassen? 

3. Hoe worden de spoedvoorzieningen en ondersteuning voor ALS-patiënten en anderen in 
Maastricht geregeld? Graag ontvangen wij het Maastrichts spoedmodel dat wordt toegepast in 
Maastricht. 

4. Hoe vaak is in Maastricht het spoedmodel in 2020 en 2021 toegepast? 

5. Herkent u de in de brief genoemde problemen en lijdensweg die ALS-patiënten ervaren bij de 
Wmo-ondersteuning en toekenning hulpmiddelen in Maastricht?  

6. Wat zouden mogelijke oplossingen kunnen zijn om de genoemde lijdensweg te verzachten? 

Met vriendelijke groet, 
 
Fractie SP Maastricht 
 
Jack van Gelooven  Peter Vrehen 
Raadslid   Burgerlid 
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